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Protokół Nr  3/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 19 czerwca 2024 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 
   - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na III Sesję Rady Miejskiej. 
3. Zapoznanie się ściągalnością podatków za rok 2023 oraz wpływami za zajęcie pasa 

drogowego w 2023 r. 
4. Informacja z udzielonych stypendiów sportowych w 2023 r.  
5. Planowane zadania remontowo-inwestycyjne w roku 2024. 
6. Sprawy różne.     
7. Zamknięcie posiedzenia.              
 
 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 800 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Przemysław 

Lis. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  

 
Ad 2 
 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
-  w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Białogardu z tytułu raportu o stanie Miasta 

Białogard w roku 2023 – druk A, 

Komisja zaopiniowała negatywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za - 2 , przeciw - 3 , wstrzymało się - 0. 

 

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 
2023 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2023 – 
druk B, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za - 2 , przeciw - 0 , wstrzymało się - 3. 

 

- w sprawie absolutorium dla Burmistrza Białogardu z tytułu wykonania budżetu Miasta 

Białogard na rok 2023  – druk C. 

Komisja zaopiniowała negatywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za - 2 , przeciw - 3 , wstrzymało się - 0. 
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- w sprawie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej Białogardu na rok 2024 – druk F, 
   Przedstawił: Przewodniczący Komisji Przemysław Lis 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
Na tym zakończono w/w punkt. 

 
Ad 3 

Ściągalność podatków za rok 2023 oraz wpływy za zajęcie pasa drogowego w 2023 r. 
przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Kubiak.  

 
 Przewodniczący Komisji – otworzył dyskusję a po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję 
w  w/w punkcie. 
Radni otrzymali uchwały Rady Miejskiej Białogardu dotyczące aktualnie obowiązujących 
stawek za zajęcie pasa drogowego, w tym miejsc na ogródki kawiarniane. Sekretarz Miasta 
poinformował o zmniejszonych stawkach na ogródki gastronomiczne. Natomiast Skarbnik 
Miasta przedstawiła kary za zajęcie pasa drogowego w 2023 roku, które wynosiły od osób 
fizycznych 13.366,26 zł a od osób prawnych 97.971,10 zł. Radny P.Skaskiewicz uważał, że 
należy doprecyzować w § 2 w ust. 5 uchwały Nr XLVIII/390/2022 zapis „sezonowego 
użytkowania”. Ponadto radny P.Skaskiewicz poinformował, że niektóre osoby nie otrzymały 
zgody.  

Na tym zakończono w/w punkt. 
 
Ad 4  

Informację o udzielonych stypendiach sportowych w 2023 r. przedstawiła Naczelnik 
Wydz. Komunikacji Społecznej i Promocji Monika Szczensnowicz. 

 
Przewodniczący Komisji – otworzył dyskusję a po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję 
w  w/w punkcie. 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 
Ad 5  

Planowane zadania remontowo-inwestycyjne w roku 2024 przedstawił Sekretarz 
Miasta Piotr Janowski. 
 
Przewodniczący Komisji – otworzył dyskusję a po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję 
w  w/w punkcie. 

W tym punkcie Przewodniczący Komisji Przemysław Lis poruszył sprawę 
obowiązującego atestu na bieżnię tartanową boiska lekkoatletycznego oraz potrzebę wymiany 
nawierzchni w związku z kończącym się w następnym roku certyfikatem. Sekretarz Miasta 
omówił aktualnie realizowane wnioski inwestycyjne, na które Miasto otrzymało 
dofinansowanie. Sekretarz Miasta dodał, że nie było naborów na inwestycje drogowe. 

 
Na tym zakończono w/w punkt. 
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Ad 6  
W sprawach różnych Przewodniczący Komisji poinformował o terminie kolejnego 

posiedzenia w dniu 03 lipca o godz. 7.30 w Biurze Rady Miejskiej oraz o porządku Komisji. 
 

W wyniku braku innych głosów Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 
 
Ad 7 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.850 zakończono Komisję.  
Protokołowała: M.Zimmer 
 

   Przewodniczący Komisji 
 

         /-/  Przemysław  Lis 


